
 
 

Skolebestyrelsesmøde 
Dagsorden 

Referat 

Mandag den 19. maj 2025, Kl. 17.00 – 20.00  

Deltagere: 

 
 

Skolebestyrelsesmedlemmer: 

Ida Hagen, Maria Jelstrup Munk, Naja Kinch 
Sohn, Sidsel Margrethe Rasmussen, Sabine 
Marie Ørud Langkilde, Nanna Kragh Hansen, 

Pernille Bech Wulff (deltog fra punkt 6.)  
 

Elevråd:  
 
Ledelse/medarbejder: 

Bjarne Oppelstrup, Kasper Munk Damgaard, 
Maria Kongsvad, Bettina Jansen, Nicolai de 

Vries  
  
Afbud: Jonathan Nilton, Jesper Boysen, 

Maria Bagger Grell, Søren Schou 
 

Referent: 
Kasper Munk Damgaard 
 

1. Valg af ordstyrer 
 

Kl. 17:00 – 17:05 
 

Maria Jelstrup Munk blev valgt som ordstyrer. 

2. Godkendelse af dagsorden 
 
Kl. 17:05 – 17:10 

 

Dagsordenen blev godkendt.  

3. Meddelelser ved: 

a) eleverne 
b) medarbejderne 
c) ledelsen 

d) KKFO-forældreråd 
e) forpersonen 

 
     Kl. 17:10 – 17:30 

 

a) Eleverne var ikke repræsenteret i dag. 

b) Der er blevet spurgt til, om beløbet til 
kostpenge til lejrskoler kan hæves. 

Dette kommer på som et punkt til 
næste SB. 
 

Karameldagen blev afviklet fint og 
ordentligt, og der havde været et godt 

show, som var tilpasset i længde og 
velorganiseret. 
 

På KKFO´en er der travlt med de nye 
maj-børn, som vi nu er ved at lære 

rigtigt  at kende. Det var en stor 



oplevelse for de små at fejre 9. 

klassernes sidste skoledag. 
I det store hele går det godt med de 

nye børn.  
 

c) Sidste skoledag forløb rigtig fint, og 

var godt styret, og 9. klasses eleverne 
var rigtig søde, og det var alt i alt en 

god dag.  
 
Eleverne var efterfølgende på 

Bellahøj, og det var også overordnet 
set en god oplevelse.  

 
De skriftlige prøver er gennemført, og 
det er gået rigtig fint.  

 
Bygningerne fra den gamle 

tandlægepraksis har stået tomme og 
ubenyttet i to år nu, og vi er nu blevet 

lovet, at renovation af lokalerne gerne 
skulle påbegyndes inden 
sommerferien. Så kan vi bruge 

lokalerne til mellemform i skoletiden 
og til klubtilbud for de ældste i 

specialklasserækkerne om 
eftermiddagen.  
 

Der er elever, som har lavet en 
underskriftsindsamling om at få en 

pannabane (lille fodboldbane).  
Vi har derfor indkøbt en pannabane, 
som sættes op på Taget indenfor de 

næste par uger.  
 

Ifm. folkeskolens kvalitetsprogram 
skal vi om nogle år indføre et valgfag i 
teknologiforståelse, og vi skal derfor 

uddanne nogle medarbejdere til at 
kunne gå ind i det projekt. Der er 

lærere næste år i almen og special, 
som har meldt ind og næste år skal på 
kursus i teknologiforståelse.  

 
Vi er i gang med at tegne en ny 

kontrakt med Dansk Skoleskak, hvor 
vi skal være kombiskole (en skole som 
har både almen og special), hvor vi 

udvælger klasser i de tre afdelinger i 
almen, som har en ugentlig lektion, 

hvor skakelementer inddrages.  
I special har alle klasser en ugentlig 
lektion, hvor skakelementer 

inddrages. 
 



d) KKFO Forældreråd Special har mødtes 

og arbejder intensivt med 
kommunikation for KKFO indskoling.  

 
KKFO Forældreråd Almen har fokus på 
klassepædagoger, som lige er startet 

op og er i en indkøringsperiode. Den 
første feedback har været positiv.  

 
Derudover forbereder vi os på at 0. 
klasses børnene skal være længere tid 

på klub, så det planlægges, hvordan 
man her laver et rigtig godt tilbud. 

4. Arbejdet med principper 
Revidering af princip for brug af 

mobiltelefon 
 
Drøftelse & beslutning 

 
Kl. 17:30 – 18:00 

 

Bilag 
 

Det blev drøftet, at skolens princip skal følges 
således, at eleverne kan få udleveret deres 
mobiltelefon ved skoledagens slutning. 

 
Der nedsættes et udvalg, som arbejder med 

at udfærdige et nyt princip, bestående af 
Maria Kongsvad, Sidsel, Nanna og Bjarne.  

Bjarne er tovholder, og står for at indkalde. 

5. Hvordan får vi mere ud af 
udeområderne? 

 
Drøftelse & evt. beslutning om proces 

 
Kl. 18:00 – 18:20 
 

Vi har en udfordring med, at for mange 
elever søger indendørs i pauserne i stedet for 

at være udendørs.  
 

Det blev drøftet hvordan, man kan tilgodese 
de elever, som i pauserne ønsker mere rolige 

aktiviteter end boldspil.  
 
Vi går på skolen videre med arbejdet med 

udeområderne samt forskudte pauser i 
samarbejde med elevrådene.  

 
Det skal undersøges, hvordan man kan bruge 
området ved KKFO´en og klubben samt 

indtænke dette i gårdvagtsskemaet.  

Pause 

 
Kl. 18:20 – 18:50 

  

 

6. Elevernes trivselsmåling  
Første indtryk, hvad bliver vi 

opmærksomme på hver især? 
 

Orientering & drøftelse 
 
Kl. 18:50 – 19:25 

 

Bilag 

 
Der er en opmærksomhed på, at eleverne 
scorer lavere på støtte og inspiration fra 4. 

klasse og op efter end i indskolingen, samt 
trivslen ift. lokalerne og udeområderne.  

 
Det blev også drøftet om overgangene i 
elevernes skoletid er fremmende eller 

hæmmende for god elevtrivsel. 
 



Der er også en opmærksomhed på, at flere 

elever oplever, at lærerne ikke kommer til 
tiden.  

7. Orientering om skoleåret 
2024/2025 

 

Orientering og spørgsmål 
 

Kl. 19:25 – 19:40 
 

Elevtrivsel 
Der er fortsat fokus på livsduelighed.  

Der arbejdes med fællesskaber på tværs. 
Skak er blevet endnu mere synligt, og vi 
arbejder fortsat med det på tværs, og har en 

Skakdag i kalenderen.  
”Den gode pause” er på dagsordenen.  

Vi arbejder med fores fællessamlinger, og der 
er nu også fællessamling i udskolingen.  
Der er fuld gang i toiletundervisningen, for at 

arbejde med god toiletkultur.  
 

Læringsmiljø 
Hver årgang har sin egen pædagogiske 
vejleder fra ressourcecenteret. 

Der arbejdes fortsat med co-teaching og 
faste makkere.  

 
Ledelsen 

Vi har haft en stabil ledergruppe, og har et 
godt og tæt samarbejde.  
Vi har været meget optagede af de nye tiltag 

for 2025/2026 ift. Kvalitetsprogrammet og 
Mangfoldige Børnefællesskaber.  

 
Økonomi 
Vi har opnået en god stabilitet og ro, og har 

fået betalt planmæssigt af på et tidligere 
underskud.  

 
Bygninger 
Vi har udfordringer med, at bl.a. dørene i 

udskolingen er meget medtagne pga. 
tidligere byggesjusk.  

Vores byggesag er stoppet.  
Der er udfordringer med gulvet i bygning 6. 
Der arbejdes fortsat med indeklimaet.  

Vi er i gang med den store udskiftning af 
softwaren, som styrer udluftningen på 

skolen. 
 
Det blev drøftet hvordan, vi når fra snak og 

drøftelser til reel forandring ifm. 
skolebestyrelsens arbejde. Samt hvordan der 

skabes overblik over, hvilke indsatser der 
arbejdes videre med, og hvor langt i 
processen de forskellige ideer og indsatser 

er. 

8. Status på planlægning af 
skoleåret 2025/2026 

Bl.a. jf. nyrevideret princip 

 

Bilag 

 
Teamene er dannet, og fag og opgaver er 

fordelt. Der er er par ledige stillinger, hvor vi 



Orientering 

 
Kl. 19:40 – 19:50 

 

han ansættelsessamtaler, og skal ansætte 

tre-fire lærere. 
 

Vi er klar med de lokale valgfag på 8. årgang, 
hvor eleverne kan vælge brætspil, film, 
fodbold, italiensk kultur, badminton. 

 
På 9. årgang er de lokale valgfag det 

brætspil, animation og stop motion, lyrik og 
sangskrivning, italiensk kultur og boldspil. 
 

Vi går inden længe i gang med at lægge 
skemaer, så de kan være klar inden 

sommerferien.  

9. Evt. 

 
Kl. 19:50 – 20:00 
 

Det blev foreslået, at der på næste møde 

planlægges bestyrelsesarbejdet for 
kommende skoleår.  
 

 
Næste møde:  

 
Onsdag den 11. juni 2025  

Efterfulgt af fællesspisning & god sommer 


